
ZAPISNIK 

SA 21. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

2. DIO – NASTAVAK održan dana 02.12.2022. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:02   sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, Tihomir Glavurtić, 

Zvjezdana Jelinčić, Antonio Burica i Ćiril Kalebić. 

 

Opravdano izostao vijećnik Anton Purtić. 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red – preostale točke : 

1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 20. sjednice Općinskog vijeća 

3. Vijećnička pitanja  

4. UPU Maslinica u svezi ID PPU Općine Šolta 

5. Izvještaj o radu Vijeća za davanje koncesijskog odobrenja  

6. Rasprava o Proračunu Općine Šolta za 2023.g. 

7. Donošenje odluke o statusu Kulturno-informativnog centra Općine Šolta 

8. Nacrt Pravilnika o unutarnjem redu i način rada Kulturno-informativnog centra otoka Šolte  

9. Plan upravljanja pomorskim dobrom – rasprava 

10. Zaključak Ante Šantić, vodovodni priključak za potrebe poljoprivrede  

11. Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju   

nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 

12. Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite  Općine Šolta  

za razdoblje od 2023. do 2027.g. 

13. Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2022. godinu  

i prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2023. godinu 

14. Postavljanje povijesne ploče na javnu vodu (na tržnici) u Grohotama 

15.  Razno 

 

Ad 8.) Nacrt Pravilnika o unutarnjem redu i način rada Kulturno-informativnog centra otoka Šolte 

 

Na sjednici je prisutma Marina Garbin, ravnateljica KICOŠ-a, koju Predsjedatelj poziva da prezentira 

Pravilnik i općenito kaže ima li kakvih problema u poslu i čime se bavila do sada. 

 

 

 



Marina Garbin najprije se izjašnjava da u Pravilniku ima 2 radna mjesta koja su po njoj višak. 

Izvješćuje da su u proteklom razdoblju, usporedbe radi, organizirali isti broj kulturnih događanja kao 

Turistička zajednica. Bave se informatinim aktivnostima, objavljivanjem na internetskim stranicama 

Općine Šolta, izvješćuje sa manifestacija, lokalni je koordinator za suradnju sa REROm, radi na 

projektima i za Općinu Šolta, radi na organizaciji manifestacija za djecu i mlade, također i sportskog 

karaktera. Iako je KIC bio upitan radilo se i planiralo. Planiraju se aktivnosti za zavičajnu zbirku. Radi 

na izdavanju knjige „Flora i Fauna otoka Šolte“ i na projektu uređenja voda. 

 

Tihomir Glavurtić smatra da kulturnih događanja nedostaje po mjestima, sve je u Grohotama kao da 

druga mjesta ne postoje. 

Marina Garbin odgovara da je to zbog nedostatka infrastrukture. 

 

Čirila Kalebića zanima koje se to djelatnosti ne mogu obavljati gašenjem KIC-a. 

Marina Garbin naglašava da je prijave na projekte lakše ostvariti putem KIC-a nego da to radi Općina, 

zatim sloboda rada i mnogo sitnica koje su drugačije, inače bi iza svega trebao stati Načelnik. 

 

Predsjedatelja zanima koliko posto poslova drugi djelatnik obavlja za KIC. 

Marina Garbin navodi da je to jako mali postotak. 

Zvjezdana Jelinčić nadopunjuje, da je to samo na papiru, da ta djelatnica radi za Općinu i održava sve 

općinske prostore, u KIC-u je od 2013.g., a tu uopće ne pripada i godinama se govori o izmjeni Statuta 

i Pravilnika što se do danas nije napravilo. 

 

Predsjedatelj postavlja pitanje svrhe postojanja takve ustanove u kojoj radi 1,5 zaposlenik. 

 

Ćiril Kalebić ravnateljici daje do znanja da su se skoro svi založili za KIC, i djelatnike u njemu, na 

prošloj sjednici, a u biti bi se drugačije glasalo da je to privatna firma, ali ovde se radi o općinskim 

novcima, upućuje je da iz ovoga izvuče pouku i neka ovo bude motiv za dalje. 

 

Predsjedatelj iznosi da je jedino on bio za gašenje KIC-a, što ne znači da taj posao nije važan i da se 

ne treba obavljati i dalje, dapače, ali isti ljudi to mogu nastaviti raditi i u Općini. 

 

Načelnik pojašnjava da ima dosta projekata na koje se ne može javiti općina, nego baš ustanova u 

kulturi, a negdje i općina i ustanova idu zajedno. Ono što je također bitno, a Marina je zaboravila, to je  

rad i koordinacija sa udrugama, i u organizaciji manifestacija, a tu malo nedostaje aktivnosti. 

 

Predsjedatelj navodi da je prvotna ideja Načelnika bila da ojača Knjižnicu, a li sad što je tu je, 

Pravilnik i Statut treba urediti i za to moli pomoć pravne struke. Ono što kod uređenja akata ne bude 

mogla pomoći stručna služba općine, on će naći one koji se bave ovom vrstom ustanova. 

 

Predsjedatelj zaključuje ovu točku sa napomenom da će se ovo ponovno staviti na dnevni red 

sjednice, iza praznika, otprilike krajem prvog mjeseca, kada se akti urede. 

 

Marina Garbin napušta sjednicu u 08:24 sati, 

 

Ad 10.)  Zaključak Ante Šantić, vodovodni priključak za potrebe poljoprivrede  

 

Tiho Glavurtić smatra da se treba ovo urediti na način da vodu mogu dobiti oni koji imaju bar 1 

hektar, a ne svatko tko ima npr. 5 maslina. 



Ante Blašković ne vjeruje da bi općina financirala toliki iskop, daleko je za dovući vodu, a radi se o 

parceli sa samo 900 m2,  i zanima ga kolika se cisterna uopće smije izgraditi bez dozvole. 

 

Načelnik kaže da je dozvoljeno do 2,9 kubika, za 3 već treba građevna dozvola. 

 

Ante Blašković naglašava da u slučaju nestašice vode najprije se voda ukida OPGovima što nema 

smisla. Tko će se onda baviti ozbiljno poljoprivredom. Trebalo bi povećati dozvoljeni kapacitet 

cisterne, na bar 10 vagona i više, ako ljudi hoće radit i investirati, a to je veliki trošak. 

 

Tomislav Sinovčić naglašava da treba kategorizirati OPGove jer nisu svi isti. Nekome je to samo 

hobi, a neki pokušavaju od toga živjeti. I zato bi to trebalo razlikovati dati im mogućnost. 

 

Predsjedatelj predlaže Tomislavu Soinovčiću da napravi neki prijedlog kako bi se to moglo riješiti pa 

da se o tome razgovara na nekoj od sjednica. 

 

Načelnik predlaže da se naprave pravila, da JUO radi na tome i provjerava na terenu o čemu se radi. 

Ljudi ovo iskorištavaju, imaju par maslina, naprave kućice za odmor, struja im ne treba, i dobiju vodu.  

 

Tomislav Sinovčić smatra da OPGovima svakako treba pomoći u slučaju redukcije, da imaju 

akumulaciju da mogu premostiti to razdoblje. 

Načelnik izvješćuje da su neka sredstva predviđena ali predlaže povećati, da im se omogući bavljenje 

poljoprivredom i da im se da vjetar u leđa. 

 

Luka Burica razmišlja da se prema Državi nastupi udruženo, da se ti kapaciteti za cisterne povećaju 

ili bar za otoke da to bude drugačije. 

Tomislav Sinovčić napominje da ima i drugih rješenja bez gradnje. Inicijativa prema Državi ići će 

uskoro od maslinara. 

 

Ante Blašković moli da ovo ne ostane samo na ovom razgovoru, da ostane mrtvo slovo na papiru. Na 

otocima je sve ionako skuplje, onda ti ograniči gradnju, a što idemo dalje to će problem sa vodom biti 

sve veći. Treba stvoriti rezerve vode. 

 

Tomislav Sinovčić ističe da je i prije negodovao, pa sad i ovu godinu, da su predviđena sredstva za 

poljoprivredu mala. 

 

Predsjedatelj predlaže Načelniku da ovu točku skine sa dnevnog reda, a Načelnik prihvaća. 

Predsjedatelj zaključuje da se ova točka skida sa današnjeg dnevnog reda, a kvalitetan Zaključak će se 

donijeti nakon što se ovo doradi na prvoj sjednici u slijedećoj godini. 

 

Ad 11.)  Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za 

prodaju   nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 

 

Pročelnica obrazlaže da tu postoje različiti elaborati sa različitim procjenama cijena zemljišta. Dva je 

dostavila zainteresirana stranka, a jedan je na zahtjev Općine. 

 

Predsjedatelj predlaže odlučiti koju cijenu staviti u natječaj, odnosno prema kojem elaboratu. 

Stavlja na glasovanje prijedlog od 75 eura po m2. 

Jednoglasno PROTIV. 



 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje prijedlog od 125 eura po m2. 

Ovaj prijedlog je JEDNOGLASNO usvojen. 

 

 

JEDNOGLASNO se donosi  

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju nekretnina  

u vlasništvu Općine Šolta 

 

 

Ad 12.)  Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite  Općine Šolta  

za razdoblje od 2023. do 2027.g. 

Ad 13.)  Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2022. godinu  

i prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2023. Godinu 

 

Pročelnica daje kratko obrazloženje za točku 12. i 13. zajedno. U bitnome navodi da u vatrogasce 

treba ulagati jer su oni okosnica svega, a CZ je sekundarna aktivnost. 

Načelnik smatra da bi ustroj CZ trebao biti drugačiji, u slučaju potrebe, ugroze, ne zna kako bi 

funkcioniralo. Načelnik zajedno sa Stožerom CZ donosi odluke u slučaju krize. Dalje bi išao prema 

DVD-u, a onda prema mjesnim odborima i ne bi dalje šrio postrojbe CZ. 

 

Tihomir Glavurtić nije zadovoljan, po mjesnim odborima nisu određeni oni koji će to voditi, načelnik 

i zamjenik načelnika Stožera CZ su osobe koje tu ne žive i ne mogu bit na tim funkcijama, o tome se 

već raspravljalo. 

Ante Blašković želi naglasiti da bi vođenje u bilo kojoj situaciji prepustio vatrogascima. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o točki 12. 

Sa 5 glasova ZA i 3 SUZDRŽANA donose se 

 

Smjernice za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite  Općine Šolta 

za razdoblje od 2023. do 2027.g. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o točki 13. 

Sa 6 glasova ZA i 2 SUZDRŽANA donose se 

 

Analize stanja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2022. godinu 

i prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite Općine Šolta za 2023. godinu 

 

 

Ad 14.)  Postavljanje povijesne ploče na javnu vodu (na tržnici) u Grohotama 

 

Načelnik smatra da bi trebalo imati mišljenje konzervatora. 

 

Predsjedatelj donosi  

      Zaključak 

Odluka o postavljanju ploče je već donesena, a daljnje postavljanje i konzultacija sa 

Konzervatorima prepušta se Općinskom načelniku. 



Ad 15.)   Razno 

 

Predsjedatelj izvješćuje o odlasku dr Ljiljane Krželj u mirovinu, jedne od rijetkih koja je bila stalno 

na otoku više od 20 godina. Njegovo mišljenje je da joj se upriliči mali znak pažnje u znak 

zahvalnosti. 

Svi vijećnici i Načelnik prihvaćaju prijedlog. 

 

Tihomir Glavurtić kao član Županijskog vijeća za davanje koncesija, izvješćuje da se raspravljalo o 

zahtjevu za marinu u Šešuli, H.L. Dvorac je uputio zahtjev, napravit će mul od 80 m, i dovesti 60 

jedrilica, 60 kolpomorti, a 25 već postoji, ta vala je mrtva sama od sebe, ovim će se sve u podmorju 

uništiti. Država nije još dala dozvolu.  

 

Načelnik izvješćuje da je mislio da imaju sve dozvole i već su trebali početi raditi. Ne zna, ali očito 

nije sve u redu kada do sada nisu počeli raditi, može se raspitat. 

 

Antonio Burica, inače zaposlenik H.L.Dvorca, navodi da ne idu kolpomorti nego piloti, vidio je 

projekt i sve što se kod njih radi radi se sa pilotima. 

 

Predsjedatelj moli da se dokumentacija koju posjeduje Tihomir Glavurtić dostavi svim vijećnicima 

da vide o čemu se radi. 

 

Luka Burica u svezi već postavljenog pitanja na jednoj od sjednica, Aide Vidan, Stomorska, Veli 

dolac– sada ide postavljanje struje, kopanje kanala, da li će paralelno ići i kanalizacija. 

Načelnik izvješćuje da Vodovod za sada nije dobio dozvolu za sekundarnu mrežu. A i da postoji 

dozvola treba raspisati natječaj, a radovi se mogu izvoditi samo do početka sezone.  

 

Tihomir Glavurtić izvješćuje da je pregledao projekt plaže Vela garma i smatra da projekt ne valja, 

samo se bacaju novci. Ono što je predviđeno tamo ne može biti, valovanje je veliko i nosi sve 6-7 

metara poviše garme. Zanima ga zašto se to radi bez konzultacije mještana. 

Antonio Burica potvrđuje navode Tihomira Glavurtića, kaže da su tamo ekstremni uvjeti i ako se već 

misli raditi treba izmijeniti projekt i napraviti nešto tvrđe, betonski, sa više željeza. 

Načelnik smatra da se može tražiti revizija projekta. 

 

Predsjedatelj donosi 

Zaključak 

Zadužuje se stručna služba Općine Šolta da izvidi kako se može promijeniti projekt plaže Vela 

garma, Maslinica. 

 

Predsjedatelj podsjeća da će naredna sjednica biti sazvana za 12.12., te da se amandmani na Proračun 

predaju najkasnije 5 dana do sjednice kako bi se mogle izvršiti izmjene. 

   

Predsjedatelj 2. dio 21. sjednice zaključuje u 09:30 sati  

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina            Teo Tomić dipl.iur.  

 

KLASA: 024-02/22-01/11  

URBROJ:218-49-01-22-3  

Grohote, 02. prosinca 2022. godine 


